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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok feltenn i
Rogán Antal Miniszterelnöki Kabinetirodát vezet ő Miniszter Úrhoz :

„Kívánja-e a Kormány jogszabályi szinten szabályozni az AirBnB-s lakáso k
kiadását?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban jelentősen megnőtt az AirBnB-s lakások száma a fővárosban, különö s
tekintettel Teréz- és Erzsébetvárosban . Ahhoz, hogy mind az üzemeltet ők, mind a társasház több i
lakója kiszámítható módon, hatékonyan tudjanak együttm űködni, szükség lenne egy AirBn B
keretszabályozásra, amit a kerületek szükség esetén még tudnak módosítani .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az AirBnB lakások kapcsán a következő kérdéseim lennének :

Kívánja-e a Kormány jogszabályi szinten szabályozni az AirBnB-s lakások kiadását ?
- Amennyiben igen, milyen irányok mentén kívánja szabályozni ?

Szándékozik-e a Kormány a jogszabály véglegesítése előtt társadalmi egyeztetést folytatni a
lakókkal, illetve az AirBnB-t üzemeltet őkkel?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2018 . május 22 .

. Oláh Lajo s
Demokratikus Koalíci ó
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